
Zoslanie Svätého Ducha 

 

     Minule som s rodinou navštívil aquapark Bešeňová. Jeho súčasťou je  veľký bazén s 

vlnami – obrovské kúpalisko, v ktorom každú hodinu na pár minút narážajú vlny. V 

tom bazéne sme strávili veľa času. Vždy, keď sa k nám blížila vlna, povedal som: 

„Teraz si predstavme, že Ježiš na nás vylieva svoju milosť.“ Keď nás vlna zasiahla a 

prešla, zasmiali sme sa a povedali: „Ďakujeme ti, Ježiš, za túto vlnu milosti!“ 

     Vo svojom živote som sa často modlil za ľudí. Niekedy sa modlíme za vnútorné 

uzdravenie bolestivých spomienok. Inokedy za telesné uzdravenie. A niekedy sa 

modlíme za hlbšie prežívanie Božej lásky. Vždy, keď sa takto za niekoho modlíme, 

spomeniem si na obraz vlny. Požiadam človeka, s ktorým sa modlím, aby si predstavil, 

že Ježiš mu posiela vlny uzdravenia, nádeje a lásky. Takáto utešujúca predstava 

pomohla mnohým ľuďom, aby sa otvorili pre Pána a prijali milosť Sv. Ducha.  

     Svätý Ján v evanjeliu hovorí: „Z jeho plnosti sme my všetci dostali milosť za 

milosťou“ (Jn 1, 16). A svätý Pavol napísal: „A my všetci s odhalenou tvárou hľadíme... 

na Pánovu slávu a Pánov Duch nás premieňa na taký istý, čoraz slávnejší obraz“ (2 Kor 

3, 18). Tieto úryvky hovoria, že Ježiš, ktorý je plný milosti a dobra, nám chce dať 

všetko, čo má a kým je – deň čo deň, týždeň čo týždeň, rok čo rok. Preto nám dáva 

svojho životodarného Sv. Ducha. Chce nás zaplavovať vlnami milosti, ktorá nám 

otvára oči a srdcia pre jeho moc – a tá nás mení na jeho obraz. Toto vylievanie Božej 

milosti má minulý, prítomný a budúci čas. V minulosti sa táto milosť vyliala, keď Ježiš 

pred 2000 rokmi zomrel na kríži, aby nás oslobodil od hriechov a keď svojím 

apoštolom zoslal Sv. Ducha. Táto milosť – milosť, ktorá oslobodzuje a napĺňa – prúdi 

aj dnes. Neustále nás obmýva, chce nás oslobodiť od nášho starého spôsobu 

zmýšľania a konania, aby sme sa čoraz viac podobali Ježišovi. A pokiaľ ide o 

budúcnosť, nekonečné vlny milosti, ktoré každý deň prijímame, nás upriamujú na 

nebo. Pomáhajú nám, aby sme pochopili, že tento svet nie je náš domov a že jedného 

dňa budeme s ním v nebi. 

     Ježiš Kristus už toľko pre nás vykonal. Pôsobí aj dnes a neprestane pôsobiť až do 

dňa, keď sa vráti, aby nás vzal so sebou do neba. Keď budete čítať tento článok, 

predstavte si, že milosť Sv. Ducha – podobne ako  vlny v  bazéne v  aquaparku alebo 

vlny na morskom brehu – prúdia k vám, dvíhajú vás z dna stále vyššie a očisťujú vás 

od nečistôt! 
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